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Относно частичното асфалтиране на бул. „България"

Уважаеми г-н Панов,

След смяната на ВиК мрежата по бул. „България", асфалтът бе частично 
възстановен. Не след дълго обаче той се слегна върху изкопите, като главната артерия на 
нашия град отново заприлича на офроуд трасе.

В началото на март, може би предизборно, там бе положен нов асфалт. Този ремонт 
на ремонта беше широко коментиран от нашите съграждани.

Ще цитирам и заглавие на сайта „Трафикнюз" от 4 март: „Абсурд/ Полагат 
асфалт в час пик във Велико Търново, коли минават отгоре". Към публикацията са 
приложени снимки и видео.

Не коментирам организацията на работата и на движението в този ден, който 
наистина се превърна в сериозно изпитание за гражданите.

Но моите въпроси са:

•  Защо се наложи ремонт на ремонта, при положение, че по „Интегриран градски 
транспорт" предстои цялостно обновяване на пътната настилка? Какви дейности 
или материали са били спестени, за да се получи този дефект?

•  Колко струва и кой плаща за извършването на това междинно асфалтиране?
•  Има ли надлежен приемо-предавателен протокол (Акт 19) за свършената работа?

Моля за писмен и устен отговор, а също така да ми бъде предоставено копие от Акта 
за свършена работа.
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Велико Търново " Димитър Чолаков


